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1.  She described the whole play to us ... detail.
2.  Both my sons are crazy ... old motorbikes.
3.  The restaurant prides itself ... having the best pizza in town.
4.  There are so ... lemons in the fridge that I can't make lemonade.
5.  ... Susan use to be slim when she was at university?
6.  Bob Dylan ... original name was Robert Zimmerman won the Nobel Prize in Literature in 2016.
1.  Прочитайте предложение  (6). Заполните каждый из пропусков только ОДНИМ словом, подходящим по смыслу.

Слово должно содержать не более 15 символов.

2.  Прочитайте предложения. Выберите один из предложенных вариантов ответа.
 
tried to speak to the manager ... he was in a meeting and couldn’t speak to me.

1) although 2) however 3) whereas 4) while

3.  Прочитайте предложение. Выберите один из предложенных вариантов ответа.
 
... have been spent on the new hospital.

1) A thousand pound 2) Thousand pounds 3) Thousands pounds 4) Thousands of pounds

4.  Прочитайте предложение. Выберите один из предложенных вариантов ответа.
 

The football match was played on a new pitch to... .
1) a thousand spectator 2) thousand spectators 3) thousands of spectators 4) thousands spectators

5.  Прочитайте предложение. Выберите один из предложенных вариантов ответа.
 

Are ... of you two interested in coming with me?
1) either 2) none 3) any 4) anybody 5) no

6.  Прочитайте предложение. Выберите один из предложенных вариантов ответа.
 

I pinned a note to Jack’s pillow ... he would be sure to see it.
1) since 2) so as 3) although 4) so that 5) despite

7.  Прочитайте предложение. Выберите один из предложенных вариантов ответа.
 

Our apartment is being decorated, ... my parents can sell it.
1) because of 2) in order 3) so as 4) so that 5) despite

8.  Прочитайте предложения. Укажите номер выделенного фрагмента, в котором допущена ошибка.
 

When I was at my parents’ house (1) on Thursday (2) I looked through my old album (3), which was full of photographs
(4) of people which names (5) I forgot.

1) 1 2) 2 3) 3 4) 4 5) 5

9.  Прочитайте предложения. Укажите номер выделенного фрагмента, в котором допущена ошибка.
 

Salt, which qualities (1) have been known since prehistoric times (2), is used in almost every dish in the world (3) and is
admired by (4) millions of people (5).

1) 1 2) 2 3) 3 4) 4 5) 5

10.  Прочитайте предложения. Укажите номер выделенного фрагмента, в котором допущена ошибка.
 

There's no need  (1) to say that endangered species  (2), what  (3) are rarely seen outside the zoo  (4), provide a great
attraction (5).

1) 1 2) 2 3) 3 4) 4 5) 5


